



2 Februari 2018

**KENYATAAN MEDIA**  
Untuk Siaran Segera

**PUSPAKOM ANJUR KEMPEN #drivesafenoregrets**  
**PEMERIKSAAN KENDERAAN SUKARELA SECARA PERCUMA**

---

**Shah Alam, 2 Februari** – Menjelang sambutan perayaan Tahun Baharu Cina ini, PUSPAKOM Sdn Bhd (PUSPAKOM) akan menganjurkan Kempen #drivesafenoregrets Pemeriksaan Kenderaan Sukarela secara percuma bagi pemilik kenderaan persendirian dari 5 hingga 15 Februari 2018, dari jam 8.00 pagi sehingga 5.00 petang di semua pusat pemeriksaan PUSPAKOM kecuali Shah Alam, Taman Bukit Maluri, Mak Mandin, Kota Bharu, Langkawi, Labuan dan Lahad Datu.

Unit Pemeriksaan Bergerak PUSPAKOM juga akan menawarkan pemeriksaan percuma di parkir Tesco Shah Alam, Seksyen 13 dan di kawasan Plaza Tol Alam Impian pada hari Ahad, 4 dan 11 Februari 2018 masing-masing dari jam 10.00 pagi hingga 5.00 petang. Orang ramai digalakkan untuk memeriksa kenderaan mereka secara percuma sempena kempen tersebut.

Menurut Ketua Pegawai Eksekutif PUSPAKOM, Mohammed Shukor Ismail, kempen #drivesafenoregrets ini merupakan salah satu komitmen dan tanggungjawab korporat PUSPAKOM dalam usaha meningkatkan kesedaran dan kefahaman masyarakat terhadap aspek keselamatan kenderaan bagi memastikan tahap keselamatan jalan raya khususnya ketika musim perayaan.

“Inisiatif ini semakin mendapat sambutan yang menggalakkan daripada orang ramai dan pemilik kenderaan. Sepanjang tempoh lima tahun ini, lebih 15,000 pemilik kenderaan persendirian telah memanfaatkan pemeriksaan kenderaan secara percuma sempena musim perayaan. Kami rasa gembira kerana ribuan pelanggan mengambil peluang setiap kali pemeriksaan percuma ditawarkan.”

“Semua pemandu kenderaan perlu memainkan peranan penting bagi memastikan keselamatan kenderaan mereka terjamin di jalan raya. Kami percaya kadar kemalangan dapat dikurangkan sekiranya setiap pemandu mengambil berat terhadap keselamatan kenderaan masing-masing. ” ujar beliau.



Sempena kempen ini, PUSPAKOM juga menganjurkan Pertandingan 'Snap & Win' atau *Bergambar Bersama PUSPAKOM*, di mana para pelanggan hanya perlu menjalani pemeriksaan percuma ini dan menghantar gambar melalui *private message* di Facebook rasmi PUSPAKOM. Gambar yang paling kreatif atau mendapat jumlah 'Like' tertinggi akan memenangi hadiah menarik. Sebarang pertanyaan lanjut berhubung pertandingan ini boleh diajukan ke laman rasmi Facebook PUSPAKOM.

Pelanggan Pemeriksaan Kenderaan Sukarela boleh terus mengunjungi pusat pemeriksaan PUSPAKOM tanpa perlu membuat sebarang temujanji dan tidak memerlukan sebarang dokumen. Pemeriksaan Kenderaan Sukarela ini merangkumi ujian pengeluaran asap, suspensi, gelincir sisi, bahagian atas dan bawah kenderaan, brek dan ketelusan cermin. Laporan pemeriksaan akan diserahkan kepada pelanggan sejurus selesai pemeriksaan dan boleh dijadikan sebagai rujukan bagi memudahkan pelanggan membuat penyelenggaraan dan pembaikan selanjutnya terhadap kenderaan mereka.

Untuk maklumat lanjut mengenai kempen *#drivesafenoregrets* pemeriksaan percuma ini, para pelanggan boleh menghubungi talian bebas tol PUSPAKOM 1-800-88-6927 atau layari laman sesawang PUSPAKOM di [www.puspakom.com.my](http://www.puspakom.com.my), atau laman rasmi Facebook PUSPAKOM.

###

**Jabatan Komunikasi & Khidmat Pelanggan**  
PUSPAKOM Sdn. Bhd.  
03-20527465 / 7322



2 February 2018

**PRESS RELEASE**

For Immediate Release

**PUSPAKOM'S #drivesafenoregrets CAMPAIGN OFFERS  
FREE VOLUNTARY VEHICLE INSPECTION FOR PRIVATE VEHICLE OWNERS**

---

**Shah Alam, 2 February** – In conjunction with this upcoming Chinese New Year, PUSPAKOM Sdn Bhd (PUSPAKOM) is offering #drivesafenoregrets free *Voluntary Vehicle Inspection* for private vehicle owners from 5 to 15 February 2018, 8 a.m. to 5 p.m. at all inspection centres nationwide; except Shah Alam, Taman Bukit Maluri, Mak Mandin, Kota Bharu, Langkawi, Labuan dan Lahad Datu.

PUSPAKOM will also deploy its mobile inspection unit at Tesco Shah Alam, Seksyen 13 on 4 February and Plaza Tol Alam Impian on 11 February from 8.00am to 5.00pm respectively to offer the Free Voluntary Vehicle Inspection to the public.

According to the Chief Executive Officer of PUSPAKOM, Mohammed Shukor Ismail, the #drivesafenoregrets free Voluntary Vehicle Inspection campaign is a part of the company's corporate responsibility initiatives. The campaign aims to create public awareness on the importance of vehicle safety which contributes to road safety, especially during festive seasons where many will be travelling on the road.

“Over the years, this initiative has continuously received positive response from private vehicle owners. We are glad that each time we offer free inspections, thousands of car owners take the opportunity to get their cars checked at PUSPAKOM. In the past 5 years, more than 15,000 vehicles have undertaken the Free Voluntary Vehicle Inspection service at PUSPAKOM.” Shukor said.

“Every driver plays an important role when it comes to road safety; and it should start with ensuring the safety and roadworthiness of their vehicles. Only if we are willing to shoulder this responsibility only then we can help safeguard the safety of every road user and reduce accident rates which are especially high during the festive seasons.” he added.



Customers of the Voluntary Vehicle Inspection are also entitled to participate in the “Snap & Win” Facebook contest, where they need to private message their inspection photos to PUSPAKOM’s official Facebook page. The most creative photo with the most ‘likes’ could win some prizes. For more information, contact PUSPAKOM at its official Facebook <https://www.facebook.com/puspakomvehicleinspection>

Customers who walk in for the Voluntary Vehicle Inspection should note that no appointments or documents are required. Inspection of the Voluntary Vehicle Inspection includes smoke emissions, suspension, side-slip, above and below carriage, brake and tinted glass. PUSPAKOM will then issue an inspection report that will provide the vehicle owner with information on the condition of his or her vehicle, which will allow for an effective consultation for appropriate rectification, maintenance or repairs.

For more information, please contact PUSPAKOM on 1-800-88-6927 or visit [www.puspakom.com .my](http://www.puspakom.com.my) or like Facebook PUSPAKOM.

###

**Communications & Customer Service Department**  
PUSPAKOM Sdn. Bhd.  
03-20527465 / 7322



2-2-2018

新闻文告  
即时发布

## 电脑验车中心主办 #drivesafenoregrets 免费私人轿车自愿检验

**(莎阿南2日讯)** 配合即将来临的农历新年，电脑验车中心 (PUSPAKOM) 将于2018年2月5日至15日期间的早上8点至下午5点，在全马各地电脑验车中心 (雪州莎阿南，甲洞武吉马鲁里，檳城麦曼珍，吉兰丹哥打峇鲁，吉打浮罗交怡，沙巴纳闽和沙巴拿笃分行除外) 为私人轿车的车主们提供主题为 #drivesafenoregrets 的免费轿车自愿检验 (英文简称Voluntary Vehicle Inspection - VVI) 活动以确保游子在佳节期间安全的驾车回乡。

除此以外，在2月4日与11日早上8点至下午5点期间，电脑验车中心也将主动在莎阿南13区的特易购及阿南英比安收费站设立流动验车服务队，以方便民众前往进行免费的私人轿车检验。

电脑验车中心总执行长莫阿末苏古表示，电脑验车中心一直非常致力于履行其企业社会责任兼推动 #drivesafenoregrets 免费轿车自愿检验活动，希望藉此协助提高民众对于轿车安全重要性的醒觉意识以确保轿车尤其在佳节期间能够安全地在公路上行驶。

"民众与私人轿车车主都很响应此活动。在短短的最近五年佳节期间，全国约有 15,000 辆私人轿车车主参与有关的免费轿车自愿检验活动。我们很高兴每年都有超过千多名的车主们响应此活动。"

他补充说："车主们应该知觉本身的责任，重视轿车的行驶安全性，以减低车祸发生率的同时保障自身及其他公路使用者的安全。"

配合此项活动，电脑验车中心也将举办 #drivesafenoregrets 'Snap & Win' 的拍照赢奖竞赛。参加方法很简单，前往验车的车主只需拍照后发送私讯至电脑验车中心的官方面子书，就有机会赢取丰富奖品。获得最有佳创意及最多赞的拍照将会获选为大奖得主。欲查询有关竞赛的详情，欢迎登入电脑验车中心面子书 <https://www.facebook.com/puspakomvehicleinspection>

参与此活动的车主无需预约及携带文件；只需直接驱车前往即可。电脑验车中心的专业检验员将会为轿车进行全面性的检验，包括排烟检验，煞车系统检验，悬架检验，前轮角度调整检验，车身及车底检验，车镜透光度检验等。车主可以即时获取检验报告，该报告也可作为参考以方便车主为轿车进行有关的保养和维修。

任何询问或欲知有关此活动详情，请联络电脑验车中心的客户热线 1-800-88-6927 或浏览电脑验车中心的官方网站 [www.puspakom.com.my](http://www.puspakom.com.my) 或电脑验车中心官方面子书。

###

通讯与客户服务部  
电脑验车中心总部  
03-20527465 / 7322







**Kapsyen:** *Pemeriksa kenderaan PUSPAKOM menggunakan peralatan untuk ujian ketelusan cermin.*



**Kapsyen:** *Unit Pemeriksaan Bergerak PUSPAKOM juga akan menjalankan pemeriksaan untuk kenderaan persendirian secara percuma bagi memastikan kenderaan selamat dipandu untuk balik kampung.*